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PROTOKÓŁ Nr VII/2013 
z obrad Sesji zwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój,  

która odbyła się w dniu 23 maja  2013r.  w godz. 13.00 – 19.00 
w sali Rady Miasta. 

 
Podjęto uchwały: 
 
VII.57.2013 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

Miasta za 2012 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Miasta za 2012 rok, 
 

VII.58.2013   w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta  
   Jastrzębie-Zdrój,  
 
VII.59.2013 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 

VII.60.2013   w sprawie  zmiany uchwały Nr XV.191.2012 Rady Miasta   
   Jastrzębie-Zdrój z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie   
   budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2013 rok,  
 
VII.61.2013    w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

 Miejskiego Ośrodka Kultury w Jastrzębiu-Zdroju za rok 2012,  
 

VII.62.2013   w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego  
   Miejskiej Biblioteki Publicznej za 2012 rok,   
 
VII.63.2013   w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój  
   z przeznaczeniem na wykonanie  roku 2013  prac  
   konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych  
   przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,  
 
VII.64.2013   w sprawie ustanowienia stypendiów sportowych oraz  
   nagród i wyróżnień dla osób fizycznych,  

za osiągnięte wyniki sportowe oraz nagród dla trenerów  
prowadzących szkolenie zawodników osiągających wysokie  
wyniki sportowe w międzynarodowym lub krajowym  
współzawodnictwie sportowym,  

 
VII.65.2013   w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości  
   gruntowych,  

 
VII.66.2013  w sprawie przystąpienia do wspólnej realizacji  projektu pn.   
   Diagnoza  potencjału  rozwojowego  obszaru funkcjonalnego   
   zlokalizowanego  wzdłuż  autostrady  A1 na  terenie   
   subregionu  zachodniego  województwa śląskiego, 
 
VII.67.2013  w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa w uchwale Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój,  
 

VII.68.2013  w sprawie Regulaminu wyboru  Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta,  
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VII.69.2013   w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie  
   do  realizacji projektu „Kierunek przedsiębiorczość”. 
 

 
Ad. 1 
Otwarcia VII Sesji  dokonał Przewodniczący Rady Miasta – Tadeusz Sławik. 
Powitał zebranych i stwierdził, na podstawie listy obecności, że obrady Sesji są 
prawomocne, ponieważ udział w sesji bierze wymagana liczba radnych.  
 
Nieobecny na Sesji był Radny Janusz Tarasiewicz – usprawiedliwiony.  
 
Lista obecności stanowi załącznik   Nr 1  do niniejszego protokołu.   

Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad wraz z projektami uchwał  otrzymali 
wszyscy radni.  
 
Porządek obrad stanowi  załącznik  Nr 2  do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 2 
Wybór Komisji uchwał i wniosków  

 
Andrzej Kinasiewicz 
 - W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa, zgłaszam do pracy                    
w komisji radnego Damiana Gałuszkę – wyraził zgodę. 
 
Łukasz Kasza 
- W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość, zgłaszam do pracy w komisji 
radnego Norberta Małolepszego – wyraził zgodę. 
 
Roman Foksowicz 
- W imieniu Klubu Radnych Platforma Obywatelska, zgłaszam do pracy w komisji 
radnego Franciszka Franka – wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący  Rady Miasta Tadeusz Sławik 
 - Kto jest za przyjęciem proponowanego składu komisji uchwał i wniosków? 
 
za – 16, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
- Stwierdzam, że skład komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 3 
Wybór Komisji skrutacyjnej. 
 
 Andrzej Kinasiewicz 
 - W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa, zgłaszam do pracy                    
w komisji radnego Piotra Włodarka – wyraził zgodę. 
Roman Foksowicz 
- W imieniu Klubu Radnych Platforma Obywatelska, zgłaszam do pracy w komisji 
radnego Janusza Ogiegło – wyraził zgodę. 
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Łukasz Kasza 
- W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość, zgłaszam do pracy w komisji 
radnego Andrzeja Matusiaka – wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący  Rady Miasta Tadeusz Sławik 
 - Kto jest za przyjęciem proponowanego składu komisji skrutacyjnej? 
 
za – 16, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
 
- Stwierdzam, że skład komisji uchwał i wniosków został przyjęty większością 
głosów, 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Miasta.  
 
Przewodniczący  Rady Miasta Tadeusz Sławik 
Protokół z V Sesji Rady Miasta był do wglądu w Biurze Rady Miasta.  Czy są 
uwagi do protokołu ?  Nie widzę.  
Kto z państwa jest za przyjęciem protokołu  z V Sesji Rady Miasta? 
 
za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się –3 .  
 
-  Stwierdzam, że protokół z V Sesji został przyjęty większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 5 
Zgłaszanie interpelacji  
 
Ryszard Piechoczek w sprawie: 
- skargi mieszkańców ulicy Dębina 
- synchronizacji sygnalizacji świetlnej Świerczewskiego i Orlej, 
 
Interpelacje stanowią załączniki nr 6-7 do niniejszego protokołu.  
 
Ryszard Piechoczek i Piotr Włodarek w sprawie: 
- rozbudowy internatu w Szkole Mistrzostwa Sportowego,  
 
Interpelacja stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Łukasz Kasza w sprawie: 
- przywrócenia bezpieczeństwa na ulicy Stodoły, 
- przywrócenia bezpieczeństwa na przystanku autobusowym w Bziu 
 
Interpelacje stanowią załączniki nr 9-10 do niniejszego protokołu.  
Piotr Włodarek w sprawie 
- postawienia stanic rowerowych przy ścieżkach rowerowych, uaktualnienia 
  mapek ścieżek rowerowych miasta i ich  kolportażu. 
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Interpelacja stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
Elżbieta Siwiec w sprawie: 
- dodatku motywacyjnego dla nauczycieli,  
- stanu przejścia podziemnego między Jastrzębską Spółką Węglową,                           
   a Wojewódzkim Szpitalem Specjalistycznym nr 2, 
- stanu tablic informacyjnych na Dworcu Autobusowym na ul. Północnej. 
 
Interpelacje stanowią załączniki nr 12-14 do niniejszego protokołu.  
 
Lucyna Maryniak 
- oddania I etapu obwodnicy miasta do użytku, 
- zorganizowania zbiórki obwoźnej złomu,  
- podania do publicznej wiadomości informacji o społecznej zbiórce na powstanie 
oddziału pediatrycznego w WSS nr 2, 
 
Interpelacje stanowią załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
 
Norbert Małolepszy w sprawie: 
- doprowadzenia do należytego stanu bieżni przy Zespole Szkół nr 2,  
- braku oświetlenia bieżni przy Zespole Szkół nr 2, 
- boiska do piłki siatkowej i plażowej na os. 1000-lecia,  
- obsługi fotoradarów w mieście, 
- bezpieczeństwa na skrzyżowaniach i przejściach dla pieszych w mieście,  
- braku oznaczenia dojazdu do Jastrzębia-Zdroju od strony Świerklan,  
 
Interpelacje stanowią załączniki nr 16-21 do niniejszego protokołu.  
 
Jerzy Lis w sprawie: 
- budynków socjalnych na ul. Pszczyńskiej,  
- parkingu płatnego przy Urzędzie Miasta, 
 
Interpelacje stanowią załączniki nr 22-23 do niniejszego protokołu.  
 
Andrzej Kinasiewicz w sprawie: 
- wytyczenia alei zasłużonych w Parku Zdrojowym, oczyszczenia oczek wodnych 
  w parku Żeromskiego, 
- oczyszczenia terenu zielonego przy supermarkecie TESCO,  
 
Interpelacje stanowią załączniki nr 24-25 do niniejszego protokołu.  
 
Do protokołu interpelacje złożyli: 
 
Janusz Ogiegło w sprawie: 
- wyrównania nierówności w drodze ul. Kasztanowa-Lipowa, 
- terminu pojawienia się informacji o dojeździe do autostrady A-1 i zjeździe  
  z autostrady A-1 do miasta, 
- rozpatrzenia możliwości uruchomienia przedszkola w zamkniętej szkole  
  podstawowej, 
 
Interpelacja stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
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Anna Toborowicz w sprawie:  
- postawienia znaku drogowego ograniczającego prędkość na ul. Podleśnej, 
 
Interpelacja stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 
 
Alina Chojecka w sprawie: 
- interwencji wobec Dyrektora Lasów Państwowych w sprawie stanu drzew  
   na OWN-ie,  
- segregacji śmieci w jednostkach miasta i Urzędzie Miasta, 
- poprawy stanu schodów na os. Przyjaźń, 
 
Interpelacje stanowią załączniki nr 28-30 do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 6 
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta – Andrzej Kinasiewicz przedstawił informację 
Przewodniczącego Rady Miasta od ostatniej Sesji do dnia dzisiejszego.  
 
Informacja stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 7 
Informacja Prezydenta Miasta 
 
Prezydent Miasta przedstawił informację od ostatniej Sesji do dnia dzisiejszego.  
 
Informacja stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 8 
Informacja Prezydenta Miasta z realizacji uchwał Rady Miasta Jatrzębie-
Zdrój podjętych w 2012 roku oraz aktów prawa miejscowego.  
 
Prezydent Miasta przedstawił informację z realizacji uchwał Rady Miasta 
Jatrzębie-Zdrój podjętych w 2012 roku oraz aktów prawa miejscowego. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  
 
P R Z E R W A   14.10 – 14.20 
 
Ad. 9 
Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2012 rok. 
 

• Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania budżetu miasta             
za 2012 rok, 

 
Prezydent Miasta przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu miasta.  
Sprawozdanie  stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  
 

• Sprawozdanie finansowe Miasta 
 
Prezydent Miasta przedstawił sprawozdanie finansowe miasta.                   
Sprawozdanie  stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  
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• Informacja o stanie mienia komunalnego Miasta,  
 
Prezydent Miasta przedstawił sprawozdanie informację o stanie mienia 
komunalnego Miasta.  Informacja stanowi załącznik nr 36 do niniejszego 
protokołu. 
 
Prezydent Miasta przedstawił realizację budżetu miasta w formie prezentacji 
audiowizualnej. 
Wydruk prezentacji stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 
 

• Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 
Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2012 rok wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego,  

 
Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Damian Gałuszka odczytał  opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2012 rok wraz z 
informacją o stanie mienia komunalnego,  
 
Opinia stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.  
 

• Referat Komisji Skarbu 
 
Przewodniczący Komisji Skarbu Łukasz Kasza przedstawił referat Komisji Skarbu.                   
Referat stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.  
 

• Stanowisko Komisji Rewizyjnej 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Kosiorek przedstawił stanowisko 
Komisji Rewizyjnej. Stanowisko stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.  
 

• Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

 
Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Damian Gałuszka odczytał opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta wraz z uzasadnieniem. 
 
Opinia stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.  
 

• Wystąpienia Klubowe  
 
Łukasz Kasza – Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość 
Rok 2012 był rokiem trudnym pod względem gospodarczym dla naszego miasta, 
nie dziwi zatem fakt, że był on w trakcie roku zmieniany. Nie było deficytu. 
Miasto nasze nie jest zadłużone, inwestycje przeprowadzane są w sposób mądry, 
odpowiadający na potrzeby społeczne. Nie wystąpiło przeinwestowanie, które 
spowodować mogłoby zaciągnięcie kredytów. Środki wydawane były w sposób 
ostrożny, zadawalający. Miasto zmienia się na plus. Jest coraz nowocześniejsze. 
Klub Radnych Prawo i Sprawo i Sprawiedliwość opowie się za udzieleniem 
absolutorium dla Prezydenta Miasta.  
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Andrzej Kinasiewicz – Klub Radnych Wspólnota Samorządowa przedstawił 
stanowisko w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta. 
 
Stanowisko stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.   
 
Roman Foksowicz – Klub Radnych Platforma Obywatelska przedstawił stanowisko 
w sprawie udzielenia absolutorium Prezydenta Miasta.  
 
Stanowisko stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.  
 
Jerzy Lis – Klub Radnych Sojusz Lewicy Demokratycznej 
Klub SLD przez cały rok aktywnie uczestniczył w realizacji budżetu. Pragnę 
podziękować za to, co zostało pokazane. Widzimy jednak, że można będzie 
jeszcze wiele zadań zrobić. Wiele środków finansowych przeznaczanych  jest na 
realizację zadań nałożonych przez Rząd ustawami, za którymi nie idą środki 
finansowe. Minusem miasta jest nieuregulowany stan nieruchomości miejskich, 
przez co miasto żyje w nieustannym stresie, czy nie ujawnią się właściciele 
kolejnych nieruchomości. Jest wiele niezagospodarowanych terenów 
inwestycyjnych w mieście. Niezadawalający jest stan bezpieczeństwa dróg 
gminnych po zimie, prace naprawcze szły bardzo wolno. Bardzo wolno również 
realizowana jest budowa Drogi Głównej Południowej. Należałoby przeprowadzić 
zmiany organizacyjne w Urzędzie Miasta w zakresie szeroko rozbudowanego 
Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji. Wiele jest słabo wykonanych 
inwestycji, mimo, że podlegają one gwarancji, nie powinno tak być. Przykładem 
jest ulica Ranoszka.  
Klub Radnych Sojusz Lewicy Obywatelskiej mimo wszystko będzie głosował za 
udzieleniem absolutorium dla Prezydenta Miasta.   
 

• Dyskusja 
 
Janusz Ogiegło 
Wiele razy słyszałem, że miasto Jastrzębie-Zdrój jest najbogatszym miastem 
regionu, co związane jest z kwotą średnich zarobków w naszym w mieście, jaka 
była podana w mediach. Należy wykorzystać tereny przyległe do Drogi Głównej 
Południowej. Obecnie kończy się pierwszy etap budowy i już widać, że jadąc od 
strony Bzia będziemy skręcać w lewo, a Droga Główna Południowa będzie skręcać 
w prawo, a nie będzie w tym miejscu ronda. Chciałbym się dowiedzieć, dokąd ta 
droga będzie biegła? Czy ta droga ma połączyć nas z autostradą? 
Winny zapaść decyzje odnośnie spółek z udziałem miasta. W roku 2012 nie 
zrobiono w tej kwestii zupełnie nic, żeby uporać się z problemami niektórych 
spółek.  
Rynek w Zdroju – nawet w Pszowie budowany jest rynek, a w naszym mieście 
mówi się o tym, od 20 lat. W pobliskich Pawłowicach będzie budowane nowe 
centrum kultury, w naszym mieście budynek centrum kultury jest wynajmowany 
od właściciela jakim jest Centrum Silesia.    
W przedszkolach w tym roku zabrakło około 500 miejsc, dlaczego mówimy, że nie 
ma środków w budżecie na to zadanie, dlaczego miasto nie weźmie na siebie 
takiego pomysłu, aby w jednym z pustych budynków zrobić duże przedszkole? 
Przyciągnąć można byłoby w ten sposób młodych ludzi do naszego miasta. 
Zachęcam Prezydenta Miasta w przyszłości do większej odwagi w podejmowaniu 
decyzjach o inwestycjach i działań pro-rozwojowych. Bez tego nasze miasto stoi 
w miejscu, a środków finansowych jak widać mamy sporo, skoro nadal jesteśmy 
niezadłużeni. Winniśmy się porównywać do Gliwic i Katowic, gdzie bardzo dużo 
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się dzieje.  
 
Andrzej Kinasiewicz 
Pomysły naszych kolegów radnych z klubu Platforma Obywatelska należałoby 
nagłośnić, państwa koledzy sprawujący rządy w kraju czy w województwie 
mogliby je wykorzystać. Jesteśmy więc  bogatym miastem w bogatym 
województwie,  a finanse województwa są w stanie opłakanym. Ugrzęźliśmy w 
problematyczną budowę stadionu śląskiego w Chorzowie, skompromitowaliśmy 
się w kolejach śląskich, brakuje na szpitale i rolnictwo. Miasto nasze zmienia się 
na lepsze, jeśli tego ktoś nie dostrzega to może ma złą wolę albo nie chce 
dostrzec tego, co jest.  
 
Lucyna Maryniak  
Szanuję Prezydenta i dlatego zwracam się z prośbą  o czytanie odpowiedzi na 
interpelacje, które są panu przedkładane do podpisu. Udzielane odpowiedzi są 
niepoważne, przedstawiają ogólne dane, a nie konkretne odpowiedzi na zadane 
przez radnych pytania. Wypowiedział się pan w telewizji, że cząstkowa naprawa 
ulicy Cieszyńskiej będzie kosztowała 2 miliony, jest to prawie taka sama kwota, 
jak gdybyśmy położyli nową nawierzchnię w tym miejscu. Panie prezydencie, 
jeżeli jest sytuacja, że urzędnik, nie dopilnował pracy, a firma dostała środki za 
wykonanie pracy- to można powiedzieć, że w naszym mieście kocha się 
nierobów. Albo niewłaściwą pracę firm zauważą osoby pracujące w urzędzie albo 
nie! Brać za głowę odpowiedzialnych urzędników, którzy wiedzą, za co biorą 
pieniądze, żebyśmy dwa razy nie płacili za pracę, która jest zepsuta za 
pierwszym razem. Nie możemy tolerować niedbałości urzędników. Dlaczego 
kawiarenka została oddana po budowie do remontu? Ja naprawdę chciałabym 
zagłosować za tym, budżetem, ale nie mogę, bo wiele rzeczy zostało 
przegapionych, wiele  środków zostało utopionych niepotrzebnie.                           
W Urzędzie Miasta palą się światła, nawet w upalne dni, kiedy dzwony biją na 
Anioł Pański. Taki jest obiór społeczeństwa, jeśli ma to się zmienić, to musimy się 
wziąć do roboty- za ludzi, którzy tutaj siedzą, którym podpisujecie  odpowiedzi 
na interpelacje.  
 
Marian Janecki  
O problemach tego miasta dyskutujemy na tej sali, bywają jednak sytuacje,              
że występuje szereg uwarunkowań, od nas niezależnych. Przykładem tego jest 
kawiarenka, gdzie wskazaliśmy wykonawcy usterki, które ma usunąć na swój 
koszt. Przekaz może być inny, jeśli będzie niewłaściwie kształtowany,                
to opinia publiczna w tym mieście będzie niewłaściwa.  Jeśli chodzi o OWN                    
to składaliśmy wniosek do Subregionu, gdyż jest możliwość pozyskania środków 
na ten cel. Jeśli chodzi o moją wypowiedź w telewizji CANON, to mówiłem,                 
że będzie ona wyremontowana doraźnie natomiast mamy  środki finansowe               
na remont tej nawierzchni 283 tysiące. Ideą Drogi Głównej południowej było 
odciążanie ruchu ulicy Pszczyńskiej, dlatego nie zostało tam umieszczone rondo.  
O rynku możemy mówić po zaprojektowaniu i wybudowaniu ulicy Witczaka, 
potem możemy myśleć o budownictwie. Dotąd czerpaliśmy środki z krajowego 
funduszu mieszkaniowego, natomiast obecnie rząd obciął te środki, a miasto nie 
jest w oderwaniu od polityki rządu. Budynek MOK-u jest jednostką kulturalną 
Marszałka Województwa Śląskiego. Mamy dwóch radnych i to jest ich rola, aby 
rozmawiać z Marszałkiem.  
Szerokopasmowy Internet- całe miasto jest rozkopane, wkrótce rozpocznie się 
realizacja 4 km sieci PEC, to trzeba zrobić, a wiąże się to właśnie z rozkopaniem         
i położeniem chodników na nowo.  
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Jeśli chodzi o przedszkola – ja bym chciał, aby rząd miał pomysł z sześciolatkami, 
bo my, jako samorząd przygotowaliśmy się idealnie. Obecnie zabrakło 510 
miejsc, z czego część dzieci jest podwójnie zgłoszona, a sześciolatków mamy                     
w granicach 900, to jak oni pójdą do szkoły, to mamy miejsca dość w naszych 
przedszkolach, to po co mamy teraz budować przedszkola, a potem się okaże że 
będą pustostany. To jest przemyślane.  
Doceniam wysiłki pracowników Miejskiego Ośrodka Kultury i pracowników 
Wydziału Polityki Gospodarczej Urzędu Miasta za zaangażowanie przy organizacji 
wystawy 3D w Sejmie, która została bardzo dobrze przyjęta, o czym świadczą 
telefony, które otrzymuję.  
Przykro mi  jest słuchać, kiedy słyszę kiedy mówione jest, że jest takie 
dziadostwo w tym mieście, doskonale wiem, że pracownicy dużo poświęcają 
serca i zdrowia, żeby to miasto dobrze  funkcjonowało. Według niektórych jednak 
jest to dziadostwo, wiec przykro mi jest, panie Romanie, że mówi pan to jako 
pracownik Urzędu o swoich koleżankach, a jak pan wróci do Urzędu to mam dla 
pana stanowisko KO-wca, będzie pan miał okazję wszystko „usprawnić”.  
Przyjmuję państwa krytykę, mówioną z troską, a język, z którym pan wystąpił 
panie Romanie to był sposób politycznego porozumiewania się przeniesiony                       
z Sejmu-  nie przenośmy tego na nasze podwórko.  
Jest wzrost podatku VAT, dodatkowa składka rentowa, to są środki, które idą do 
budżetu państwa, ulgi w kwocie 10 milionów…. Czy tego nikt nie widzi? Przecież 
to są decyzje naszego rządu i parlamentu.  
  
Roman Foksowicz 
W żaden sposób nie użyłem słowa „dziadostwo” prezentując stanowisko Klubu, 
powiedziałem tylko o złym planowaniu i zarządzaniu. Nasze spojrzenie różni się 
patrząc na budżet. Co innego planować budżet w wysokości dochodów 409 
milionów, a wykonuje się go w wysokości 359 milionów. Zbyt duża rozpiętość jest 
planowania do wykonania. Co do stanowiska KO-wca muszę podziękować,                
są lepsi ode mnie w tej dziedzinie.  
Nasze uwagi są w trosce o nasze miasto, jako pracownik ceniłem sobie pracę 
pracowników, nie mam do tej pracy żadnych uwag.  
 
Krzysztof Baradziej 
Nawiązując do pociągu, o którym pan mówił przedstawiając wystąpienie klubowe, 
to powiem, że hamulcowym to pan jest bardzo skutecznym, co pracownicy mogą 
potwierdzić, myślę, że domyśla się pan o co chodzi.  
 
Roman Foksowicz 
Nie wiem, o czym pan mówi, przyjmuję to jako jeden z dowcipów, które pan 
tutaj opowiada.  
 

• Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 
  za 2012 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta za 2012 
  rok 

 
Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Damian Gałuszka przedstawił projekt 
uchwały  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta za 2012 rok 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta za 2012 rok 
 

Opinie Komisji Rady Miasta - pozytywne 
 

Ryszard Piechoczek  - Wiceprzewodn. RM 
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- Czy są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę. Kto z Państwa jest za 
przyjęciem uchwały w proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr VII.57.2013 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Miasta za 2012 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Miasta za 2012  rok została przyjęta głosami:  za – 14, przeciw 
–4,  wstrzymujących się -0. 
 
-Stwierdzam, że uchwałę Rada Miasta przyjęła większością głosów. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr  44 do niniejszego 
protokołu. 
  

• Podjecie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
  Jastrzębie-Zdrój  
 

Przewodn. komisji uchwał i wniosków  Damian Gałuszka przedstawił projekt 
uchwały  w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta Jastrzębie-
Zdrój,  
 
Opinie Komisji Rady Miasta - pozytywne 
 

Ryszard Piechoczek  - Wiceprzewodn. RM 
- Czy są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę. Kto z Państwa jest za 
przyjęciem uchwały w proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr VII.58.2013 w sprawie udzielenia absolutorium dla 
Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój,  została przyjęta głosami:  za – 14, 
przeciw –6,  wstrzymujących się -0. 
 
-Stwierdzam, że uchwałę Rada Miasta przyjęła większością głosów. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr  45 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 10 
Podjęcie uchwał w sprawach bieżących zgodnie z wykazem.  
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków  Damian Gałuszka przedstawił projekt 
uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie- 
Zdrój, 
 
Opinie Komisji Rady Miasta - pozytywne 
 

Ryszard Piechoczek  - Wiceprzewodn. RM 
- Czy są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę. Kto z Państwa jest za 
przyjęciem uchwały w proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr VII.59.2013 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój, została przyjęta głosami:  za – 12, 
przeciw –0,  wstrzymujących się -4. 
 
-Stwierdzam, że uchwałę Rada Miasta przyjęła większością głosów. 
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Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr  46 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków  Damian Gałuszka przedstawił projekt 
uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XV.191.2012 Rady Miasta Jastrzębie-
Zdrój z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie  budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2013 rok,  
 
Opinie Komisji Rady Miasta - pozytywne 
 

Ryszard Piechoczek  - Wiceprzewodn. RM 
- Czy są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę. Kto z Państwa jest za 
przyjęciem uchwały w proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr VII.60.2013 w sprawie zmiany uchwały Nr XV.191.2012 
Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie  
budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2013 rok,  została przyjęta głosami:  
za – 13, przeciw –0,  wstrzymujących się -4. 
 
-Stwierdzam, że uchwałę Rada Miasta przyjęła większością głosów. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr  47 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków  Damian Gałuszka przedstawił projekt 
uchwały  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Miejskiego Ośrodka Kultury w Jastrzębiu-Zdroju za rok 2012,  
 
Opinie Komisji Skarbu i Kultury i Sportu - pozytywne 
 

Ryszard Piechoczek  - Wiceprzewodn. RM 
- Czy są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę. Kto z Państwa jest za 
przyjęciem uchwały w proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr VII.61.2013 w sprawie zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego Miejskiego Ośrodka Kultury w Jastrzębiu-
Zdroju za rok 2012 została przyjęta głosami:  za – 16, przeciw –0,  
wstrzymujących się -2. 
 
-Stwierdzam, że uchwałę Rada Miasta przyjęła większością głosów. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr  48 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków  Damian Gałuszka przedstawił projekt 
uchwały  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejskiej 
Biblioteki Publicznej za 2012 rok,   
 
Opinie Komisji Skarbu i Kultury i Sportu - pozytywne 
 

Ryszard Piechoczek  - Wiceprzewodn. RM 
- Czy są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę. Kto z Państwa jest za 
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przyjęciem uchwały w proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr VII.62.2013 w sprawie zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej za 2012 rok, 
została przyjęta głosami:  za – 16, przeciw –0,  wstrzymujących się -2. 
 
-Stwierdzam, że uchwałę Rada Miasta przyjęła większością głosów. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr  49 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków  Damian Gałuszka przedstawił projekt 
uchwały  w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Miasta  Jastrzębie-Zdrój                    
z przeznaczeniem na wykonanie  roku 2013 prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków,  
 
Opinie Komisji Skarbu i Kultury i Sportu - pozytywne 
 

Ryszard Piechoczek  - Wiceprzewodn. RM 
- Czy są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę. Kto z Państwa jest za 
przyjęciem uchwały w proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr VII.63.2013 w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z przeznaczeniem na wykonanie  roku 2013 prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, została przyjęta głosami:  za – 18, 
przeciw –0,  wstrzymujących się -0. 
 
-Stwierdzam, że uchwałę Rada Miasta przyjęła jednogłośnie 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr  50 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków  Damian Gałuszka przedstawił projekt 
uchwały  w sprawie ustanowienia stypendiów sportowych oraz nagród                      
i wyróżnień dla osób fizycznych, za osiągnięte wyniki sportowe oraz nagród dla 
trenerów prowadzących szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki 
sportowe w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym,  
 
Opinie Komisji Skarbu i Kultury i Sportu - pozytywne 
 

Ryszard Piechoczek  - Wiceprzewodn. RM 
- Czy są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę. Kto z Państwa jest za 
przyjęciem uchwały w proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr VII.64.2013 w sprawie ustanowienia stypendiów 
sportowych oraz nagród i wyróżnień dla osób fizycznych, za osiągnięte 
wyniki sportowe oraz nagród dla trenerów prowadzących szkolenie 
zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe                                        
w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym, 
została przyjęta głosami:  za – 19, przeciw –0,  wstrzymujących się -0. 
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-Stwierdzam, że uchwałę Rada Miasta przyjęła jednogłośnie 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr  51 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków  Damian Gałuszka przedstawił projekt 
uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych,  
 
Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej - pozytywna 
 

Ryszard Piechoczek  - Wiceprzewodn. RM 
- Czy są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę. Kto z Państwa jest                        
za przyjęciem uchwały w proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr VII.65.2013 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości gruntowych, została przyjęta głosami:  za – 17, przeciw –
0,  wstrzymujących się -1. 
 
-Stwierdzam, że uchwałę Rada Miasta przyjęłą większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr  52 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków  Damian Gałuszka przedstawił projekt 
uchwały  w sprawie przystąpienia do wspólnej realizacji projektu pn. Diagnoza 
potencjału rozwojowego obszaru funkcjonalnego zlokalizowanego wzdłuż 
autostrady A1 na terenie subregionu zachodniego województwa śląskiego, 
 
Opinie Komisji Polityki Gospodarczej i Bezrobocia, Skarbu- pozytywne 
 

Ryszard Piechoczek  - Wiceprzewodn. RM 
- Czy są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę. Kto z Państwa jest                         
za przyjęciem uchwały w proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr VII.66.2013 w sprawie przystąpienia do wspólnej realizacji   
projektu pn. Diagnoza potencjału rozwojowego obszaru  funkcjonalnego 
zlokalizowanego wzdłuż autostrady A1 na terenie subregionu 
zachodniego województwa śląskiego, została przyjęta głosami:  za – 18, 
przeciw –0,  wstrzymujących się -0. 
 
-Stwierdzam, że uchwałę Rada Miasta przyjęła jednogłośnie. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr  53 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków  Damian Gałuszka przedstawił projekt 
uchwały  w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia  
prawa w uchwale Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój,  

 
Opinia Komisji Edukacji- pozytywna 
 

Ryszard Piechoczek  - Wiceprzewodn. RM 
- Czy są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę. Kto z Państwa jest za 
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przyjęciem uchwały w proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr VII.67.2013 w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania  
do usunięcia naruszenia prawa w uchwale Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
została przyjęta głosami:  za – 19, przeciw –0,  wstrzymujących się -0. 
 
-Stwierdzam, że uchwałę Rada Miasta przyjęła jednogłośnie. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr  54 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków  Damian Gałuszka przedstawił projekt 
uchwały  w sprawie Regulaminu wyboru  Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
 
Ryszard Piechoczek  - Wiceprzewodn. RM 
- Czy są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę. Kto z Państwa jest za 
przyjęciem uchwały w proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr VII.68.2013 w sprawie Regulaminu wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta, została przyjęta głosami:  za – 19, 
przeciw –0,  wstrzymujących się -0. 
 
-Stwierdzam, że uchwałę Rada Miasta przyjęła jednogłośnie. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr  55 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ryszard Piechoczek  
- Proszę o zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta.  
   
Janusz Ogiegło   
Zgłaszam kandydaturę radnego Romana Foksowicza. 
   
Piotr Włodarek  
- Zgodnie z regulaminem przystępujemy do głosowania. Proszę o odbiór i zwrot 
kart do głosowania w kolejności zgodnej z listą obecności, którą odczytam.  
   
Piechoczek Ryszard  
O g ł a s z a m   10 minut przerwy  
   
Piotr Włodarek  
Zgodnie z protokołem z głosowania sporządzonym przez Komisję Skrutacyjną,  
w tajnym głosowaniu wzięło udział 20 radnych, na podstawie dokonanego 
obliczenia ważnie oddanych głosów ustalono, że w wyniku tajnego głosowania 
kandydat otrzymał 7 głosów, a zatem nie został wybrany Wiceprzewodniczącym  
Rady Miasta.    
   
Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartami głosowania stanowi załącznik nr 56 
do niniejszego protokołu.  
 
Ryszard Piechoczek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 



15 

 

Wpłynął wniosek w sprawie zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie  
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji 
projektu „Kierunek przedsiębiorczość”. 
 
Ryszard Piechoczek  - Wiceprzewodn. RM 
Kto z Państwa jest za przyjęciem wniosku i zmianą porzadku obrad? 
 
Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad poprzez  wprowadzenie 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 
realizacji projektu „Kierunek przedsiębiorczość została przyjęta głosami:  
za – 19, przeciw –0,  wstrzymujących się -0. 
 
-Stwierdzam, że wniosek  Rada Miasta przyjęła jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr  57 do niniejszego 
protokołu. 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków  Damian Gałuszka przedstawił projekt  
uchwały   w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie  do  realizacji projektu 
„Kierunek przedsiębiorczość”. 
 
Opinia Komisji Polityki Gospodarczej i Bezrobocia - pozytywna 
 

Ryszard Piechoczek  - Wiceprzewodn. RM 
- Czy są uwagi do projektu uchwały ?  Nie widzę. Kto z Państwa jest za 
przyjęciem uchwały w proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr VII.69.2013 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie   
do   realizacji  projektu  „Kierunek  przedsiębiorczość  została  przyjęta 
głosami: za – 23  przeciw –0,  wstrzymujących się -0. 
 
-Stwierdzam, że uchwałę Rada Miasta przyjęła jednogłośnie. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr  58 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 11 
Zatwierdzenie wniosków Komisji Rady Miasta.  
Komisje nie zgłosiły żadnych wniosków.  
 
Ad. 12 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w zakresie  
sposobu wykorzystanie dotacji celowej dla losowo wybranych dwóch 
zarządów osiedli i sołectw.  
 
Radna Anna Toborowicz przedstawiła sprawozdanie Komisji Rewizyjnej                     
z przeprowadzonej kontroli w zakresie  sposobu wykorzystanie dotacji celowej 
dla losowo wybranych dwóch zarządów osiedli i sołectw –  sprawozdanie stanowi 
Załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.  
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Ad. 13 
Wolne głosy i wnioski 
 
Lucyna Maryniak 
Kieruję prośbę do Prezydenta Miasta w sprawie przekazywania radnym gadżetów 
miasta w celu promowania miasta na zewnątrz.  
 
Alina Chojecka  
Proszę członków Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej o przygotowanie 
propozycji dla planu pracy na II półrocze 2013 roku.   
 
Ad. 14 
Zakończenie posiedzenia 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta  – Ryszard Piechoczek  
- Dziękuję Państwu za uwagę, kończę obrady VII Sesji zwyczajnej  Rady Miasta.  
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk 
 


